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I debatten yttrar sig Patrik Silverudd, borgarrådet Wanngård, Åke 

Askensten, Rickard Wall och Rikard Warlenius. 

 

 

§ 4  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 2 för år 

2015. 

 

 

§ 5  
Ändring i föredragningsordningen 
 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna nr 25, 26, 

27 och 28 på föredragningslistan före punkt nr 7. 

 

 

§ 6  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2015:3) av Erik Slottner (KD) om överdäckning av 

Södertäljevägen m.m. 

Dnr 107-188/2015. 

 

2. (2015:4) av Erik Slottner (KD) om storleken på barn-

grupperna i förskolan 

Dnr 107-189/2015. 

 

3. (2015:5) av Erik Slottner (KD) om majoritetens slut-

satser av expertgruppens rapport om Nya Slussen 

Dnr 107-228/2015. 

 

4. (2015:6) av Sofia Modigh (KD) om en ohållbar situa-

tion för personalen i stadens hemtjänst på grund av 

parkeringsproblematiken 

Dnr 107-227/2015. 

 

5. (2015:7) av Johanna Sjö (M) om jäv 

Dnr 107-268/2015 

 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 2 

Sida 4 (15) 

2015-02-16 

 

 

 

6. (2015:8) av Madeleine Sjöstedt (FP) om Rådet för 

mänskliga rättigheter. 

Dnr 107-273/2015 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 7  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet J. Larsson (M) ställer en fråga om Slussens expert-

grupp. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Jan Jönsson (FP) ställer en fråga om förskolan i Skärholmen. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Stina Bengtsson (C) ställer en fråga om EU-medborgare. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om tvärbanan. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Andrea Ström (M) ställer en fråga om fattiga EU-medborgare. 

 

Borgarrådet E. Larsson (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Isabel Smedberg Palmqvist (FP) ställer en fråga om GAPF (Glöm 

Aldrig Pela och Fadime). 

 


